
Zápisnica 

z komisie výstavby a životného prostredia konanej dňa 02.10.2023  

 

Prítomní:   

Beata Janatová  

Marek Čechovič 

Peter Kolega 

 

Vladimír Kočvara 

Rudolf Brídzik 

Ivan Hirländer 

Pavol Kopačka 

Fridrich Pokorný 

Milan Miler 

Ján Rábek 

 

Ospravedlnení:  

Ján Žatko 

 

 

Program:   
 

1. Komisia bola oboznámená s programom, hlasovanie o schválení programu: 

   Za:    Zdržal sa:   Proti:  

poslancov  3  0   0 

neposlancov 7  0   0 

 
 

2. Podnety pre aktualizáciu územného plánu centrálnej mestskej zóny v MČ Bratislava-

Devínska Nová Ves 

Stanovisko komisie: 

Členovia komisie po preštudovaní pôvodného UP centrálnej mestskej zóny doručia svoje 

pripomienky komisii do ďalšieho zasadnutia, ktoré sa uskutoční dňa 22.11.2023. 

   Za:    Zdržal sa:   Proti:  

poslancov  3  0   0 

neposlancov 7  0   0 

 

 

3. Devínska Kobyla – zvýšenie stupňa ochrany prírody a krajiny 

Členovia komisie boli pani predsedníčkou komisie oboznámení so situáciou v oblasti 

Devínska Kobyla a Sandberg, kde nariadením vlády SR bol odsúhlasený zvýšený stupeň 

ochrany prírody na štvrtý, resp. piaty stupeň ochrany prírody a krajiny. Členovia komisie 

namietali voči zmene tým, že oblasť Devínskej Kobyly je súčasťou bezprostredného okolia 

hlavného mesta SR a slúži obyvateľom na šport a rekreáciu. Zároveň sa tu v minulosti 

organizovali podujatia, na ktoré bude potrebné žiadať o povolenie na výnimku zo Zákona 

o ochrane prírody a krajiny Okresný úrad Bratislava, Odbor starostlivosti o ŽP. 

 

 

 

 



Stanovisko komisie k informácii o zvýšenom stupni ochrany prírody v k.ú. Devínska Nová 

Ves:  

Komisia prostredníctvom pána Kočvaru prizve na zasadnutie budúcej komisie výstavby a ŽP 

pracovníka ŠOP SR s možnosťou prerokovania možností organizovania športových 

a kultúrnych podujatí v oblasti so zvýšeným stupňom ochrany prírody a krajiny: 

   Za:    Zdržal sa:   Proti:  

poslancov  3  0   0 

neposlancov 7  0   0 
 

 

4. Rôzne 

V rámci diskusie boli členovia komisie informovaní: 

- Príprava urbanistickej štúdie s pracovným názvom „Danielka“, ktorá rieši výstavbu 

nízkopodlažných bytových domov. Urbanistická štúdia bude vypracovaná z dôvodu návrhu 

zmeny územného plánu v oblasti pozdĺž komunikácie J. Jonáša a cesty DaKuster na kód 

102. 

- Informácia o postupe prípravy výstavby turbookružnej križovatky pri vjazde do DNV. 

- Žiadosť občana MČ Bratislava-Devínska Nová Ves, ktorý požiadal mestskú časť 

o stanovisko z dôvodu zámeru odkúpenia pozemku vo vlastníctve SR a v správe SPF. 

Komisia neodporúča mestskej časti vydať súhlas s odpredajom pozemku z dôvodu, že MČ 

má v budúcnosti záujem vybudovať v tomto priestore chodník resp. cyklopruh. Okrem 

toho o trvaní zmluvy občana s SPF nebol predložený žiaden doklad. 

 

Záver: Členovia komisie po krátkej diskusii vzali informácie na vedomie. 

 

Na záver predsedníčka komisie poďakovala všetkým členom komisie za účasť a ukončila 

zasadnutie. 

Komisia ukončila zasadnutie a opustila priestor zasadačky na MÚ DNV o 18,30 hod. 

           

 

 

 

 

                            Mgr. Beata Janatová 

                              predsedníčka  KVDŽP 

 

Zápisnicu overil: V. Kočvara 

Zapísala:  T. Ledényiová 


